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αεροσκαφών»

Κύριε Υπουργέ,

Σε μια χρονική περίοδο, κατά την οποίαν τεκταίνονται σημαντικές παγκόσμιες
γεωπολιτικές αλλαγές και ανατροπές, σημαντικός παράγοντας διατήρησης της
δυναμικής μιας χώρας στο πλαίσιο των εν δυνάμει αλλαγών και ανατροπών είναι η
αμυντική της βιομηχανία και η παραγωγή αυτής, η οποία επιπρόσθετα καταδεικνύει
προς ποια κατεύθυνση θα προσανατολιστεί η χώρα, προκειμένου να γίνει μέρος των
γεωπολιτικών ανατροπών ή να παραμείνει σιωπηλός μάρτυρας αυτών. Έτσι,
συγκρίνοντας Ελλάδα και Τουρκία διαπιστώνουμε ότι στη μία πλευρά η συντήρηση και
αναβάθμιση των C-130 της ελληνικής πολεμικής αεροπορίας καθυστερεί δραματικά,
ενώ στην Τουρκία η εγχώρια αμυντική βιομηχανία συνεχίζει να επιτελεί έργο και μάλιστα
αποτελεσματικό! Τη στιγμή που η Ελληνική Π.Α. έχει «παρκαρισμένα» τα περισσότερα
μεταγωγικά C-130 στη ΕΑΒ, περιμένοντας την τέλεση εργασιών για τις οποίες έχει
πληρώσει, η Τουρκική διαθέτει πλέον ετοιμοπόλεμα πέραν των 19 C-130, 12 C-160, 50
CN-235 και την επιτομή των σύγχρονων μεταγωγικών, τα δέκα (10) καινούργια και
κατασκευασμένα σε σημαντικό βαθμό, στην Τουρκία, Α-400.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Αναφορικά με την αύξηση της διαθεσιμότητας των C-130, σε ποια στάδια βρίσκονται
τα προγράμματα και υποπρογράμματα των υπό συντήρηση και επισκευή C-130 και
πότε αναμένεται να επανέλθουν σε επιχειρησιακή ετοιμότητα;

2. Προτίθεστε όπως προβείτε στο εγγύς μέλλον σε προμήθεια μεταγωγικών
αεροσκαφών αντιστοίχων σύγχρονων τύπων, όπως των αναφερόμενων, οι οποίοι
χρησιμοποιούνται κατά κόρον και είναι διαθέσιμοι στις σημαντικότερες πολεμικές
αεροπορίες προηγμένων στρατιωτικά χωρών του κόσμου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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